
Zápisnica č.1/2025 

Z 1. zasadnutia OZ v Laskári konaného dňa 13. 03. 2025 
 

Prítomní podľa prezenčnej listiny 

Program: 
1. Otvorenie 

2. Schválenie programu a určenie zapisovateľa a overovateľa zápisnice 

3. Voľba návrhovej komisie 

4. Oznámenie funkcií  o majetkových pomerov starostu za rok 2024 

5. Podiel separovaného odpadu za rok 2024 -požiadavka na príspevok z Envirofondu 

6. Žiadosť o dotáciu z Ministerstva financií na individuálne potreby obcí 2025 

7. Žiadosť o regionálnu dotáciu z rozpočtovaných prostriedkov ŽSK 

8. Rôzne 

9. Diskusia 

10. Návrh na uznesenie 

      11. Záver 
 

K b.1 Otvorenie 

          Prítomných privítala a zasadnutie otvorila starostka p. Janíková. 

K b. 2 Schválenie programu a určenie zapisovateľa a overovateľa zápisnice 

         Starostka prečítala program zasadnutia. Za zapisovateľa navrhla A. Bibzovú za 

overovateľa zápisnice A Bracke, B. Šeba. Jednohlasne bol tento návrh schválený.  

K b.3  Voľba návrhovej komisie 

         Do návrhovej komisie starostka navrhla A. Bracke, A. Bibzovú, B.Šeba. Návrh bol 

jednohlasne schválený. 

K b.4. Oznámenie funkcií  o majetkových pomerov starostu za rok 2024  

Správu komisie predložila poslankyňa predsedníčka komisie Andrea Bibzová. Komisia pred 

zasadnutím OZ prezrela majetkové priznanie starostky, predsedníčka oboznámila  prítomných o 

výsledku kontroly majetkového priznania starostky obce za rok 2024. Poslanci skonštatovali, že 

náležitosti dané zákonom boli splnené a následne správu vzali na vedomie.  

K b.5 Podiel separovaného odpadu za rok 2024 -požiadavka na príspevok z Envirofondu  

Starostka informovala, že na základe správy od odpadovej spoločnosti firmy Brantner Fatra Martin  

úroveň vytriedenia komunálnych odpadov v obci Laskár za rok 2024 dosiahla 50,89 %, a teda nová 

sadzba poplatku od 1.3.2025 bude obci  firmou Brantner fakturovaná vo výške  15 €/t. V tejto 

súvislosti oznámila , že starostka požiadala Environmentálny fond  o príspevok, na ktorý nám vznikol 

vďaka celkovej vytriedenosti nárok. O výsledku bude informovať najbližšie OZ. Informáciu poslanci 

vzali na vedomie. 

K b. 6 Žiadosť o dotáciu z Ministerstva financií na individuálne potreby obcí 2025 

Starostka poslancov informovala o zopakovaní podania žiadosti z min. roka, čo bola žiadosť 

o vynovenie interniéru KD  v Laskári. Čas podania žiadosti je len do 31.3.2025 a teda že momentálne 

pracuje na žiadosti, ktorá sa musí elektronickým systémom egrant poslať spolu s kalukuláciou 

nákladov. Žiadosť obsahuje obstaranie nových stohovateľných stolov a stoličiek do sály. 2. časť 

projektu sa týka technického zhodnotenia interiéru KD a rekonštrukcia a modernizácie podľa príl.č.2 

717002. Do tejto časti projektu spadá vysprávka povrchu vnútorných omietok od vyčistenia, 

tmelenia, penetrácie až po finálny náter. Asanácia dreveného obkladu po obvode celej sály KD, 



nanesenie umývateľného sokla, renovácia parkiet,  osadenie nových dverí so zárubňou - vstup z 

vestibulu do sály KD, výmena dlažby vo vestibule KD.   
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Informácie o príprave na projekte vzali všetci poslanci na vedomie, zároveň jednohlasne schvaľujú 

rozpracovanie žiadosti s povinným spolufinancovaním obce min.5% z výšky poskytnutej dotácie a jej 

následné podanie.  O výsledku bude starostka informovať. 

K b.7 Žiadosť o regionálnu dotáciu z rozpočtovaných prostriedkov ŽSK 

Starostka informovala , že po ukončení 1. etapy revitalizácie brezového hájika sa chystáme  znovu 

uchádzať ako minulý rok , tak  aj teraz o prostriedky ŽSK z regionálnych dotácii pre rok 2025. Žiadosť 

bola už odoslaná. Projekt starostka  spracovala v el. systéme pod názvom „Oddýchnime si v tichu 

briez“ . Poslanci vzali na vedomie informáciu o pokračovaní 2. etapy revitalizácie brezového hájika, 

kde sa v projekte počíta s oddychovou zónou , vybudovaním jednoduchého mobiliáru ako je výroba a 

osadenie lavičiek zo zostatkového dreva z briez, kamenného chodníčka, vyčistenia betónovej plochy, 

na ktorej sa kedysi ešte v 90 tich rokoch min. storočia tancovalo, s osadením  jednoduchej 

informačnej tabule oznamujúcej  výskyt živočíchov a vtáctva, kde budú v rámci spolupráce oslovení 

ochranári z regiónu, ktorí tieto poznatky na našom území už dlhodobo mapujú.  

Poslanci vzali informáciu o poslanej žiadosti na vedomie zároveň jednohlasne schvaľujú  

spolufinancovanie obce z vlastných zdrojov min. 20%  podľa výšky z poskytnutej dotácie. O výsledku 

bude starostka informovať.   

K b. 8  Rôzne 

Informácie starostky:  

a/ Prebehla výročná schôdza dobrovoľných hasičov za účasti prideleného hosťa z územnej 

organizácie DP Martin p. Jána Pišného, kedy boli okrem veliteľa DHZ Laskár Ing. Milana Pinčiara 

ocenení aj niektorí naši členovia za prácu a dlhodobé členstvo v našom zbore 

b/ Usporiadanie tohtoročného fašiangového posedenia so zábavou v KD a uspokojivú účasť občanov 

na tejto akcii 

c/  Pristavenie 1 kontajnera VKK Abroll 30m3  pre obe obce v rámci jarnej očisty ako obvykle - 

k areálu Kamenárstva  v mesiaci apríl ak je možné ešte do jarných sviatkov. Poslanci jednohlasne 

schválili jeden spoločný kontajner pre obe obce.  

K b.9 Diskusia 

Diskusia prebehla v rámci bodu „Rôzne“  

Záverom bol prečítaný návrh na uznesenie, následne starostka poďakovala za účasť a schôdzu 

ukončila.  

 

 

Zapísala: Andrea Bibzová ...................... 

Overovatelia:  Ing. Andrea Bracke ........................... 

                           Branislav Šebo ................................. 


